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PROCES VERBAL

Încheiat azi  5 iunie 2015,  în cadrul  şedinţei  extraordinare a Consiliului Local
al municipiului  Alba-Iulia.

Şedinţa  a  fost  convocată  în  baza  Dispoziţiei  nr.  597/2015  a  Primarului
municipiului  Alba-Iulia.

Lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului Local sunt publice.
Marcel Jeler: ”Fiind ședință extraordinară, proces verbal nu avem.”
Petric Vasile: "Din totalul de 21 de consilieri aleși, sunt prezenți un număr de 16

de   consilieri.  Lipsesc  domnii  consilieri  Jidveian  Ovidiu  Viorel,  Marius  Adrian
Costinaș, Raul Sebastian Tudorașcu, Șerdean Dorin Pavel, Clepan Dimitrie.  Aşadar,
şedinţa noastră este legal constituită.”

Marcel  Jeler:  „Domnilor  consilieri,  doresc  să  precizez  faptul  că,  la  lucrările
şedinţei noastre  participă: domnul Primar Mircea Hava, doamna Teofila Ţîr – director
executiv,  doamna Silvia  Moldovan – director  tehnic,  d-na Georgeta  Rânghet  –  şef
Serviciu  administraţie  publică  locală,  juridic,  contencios,  autoritate  tutelară,  d-na
Mihaela  Petcu -  consilier  Serviciu administraţie  publică locală,  juridic,  contencios,
autoritate tutelară, precum şi presa."

Petric Vasile: "Supun  aprobării modalitatea de vot pe care o vom avea pentru
această şedinţă.  Propunerea mea este de vot deschis prin ridicare de mână. Cine este
pentru?"

"Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu  16  voturi pentru."
Petric Vasile: "Pe ordinea de zi avem 3  proiecte  de hotărâri.  Suplimentar a fost

introdus proiectul nr. 4. Proiect de hotărâre  privind aprobarea trecerii din domeniul
public al municipiului Alba-Iulia în domeniul public al județului Alba a unui imobil
(teren și construcție) situat în municipiul Alba-Iulia, strada Petru Dobra, nr. 2. Supun la
vot proiectul ordinii de zi cu această completare. Cine este pentru?”

”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 15 voturi pentru și o abținere Vasile
Crișan.”

Petric Vasile: ”Și acum, vă prezint următorul

PROIECT AL ORDINII DE ZI:

   
1. Rectificarea bugetului general de venituri și cheltuieli al municipiului Alba

Iulia 
2. Modificarea Hotărârii nr. 157/2015 a Consiliului local al municipiului Alba

Iulia   



3.  Aprobarea  DALI  pentru  obiectivul  ”Modernizare  drumuri  zona  Dealul
Furcilor din municipiul Alba Iulia, str. Izvorului, Nicolae Labiș și Barbu Catargiu”

 4.  Aprobarea  trecerii  din  domeniul  public  al  municipiului  Alba-Iulia  în
domeniul  public  al  județului  Alba  a  unui  imobil  (teren  și  construcție)  situat  în
municipiul Alba-Iulia, strada Petru Dobra, nr. 2.

1.  Rectificarea bugetului general de venituri și cheltuieli al municipiului Alba
Iulia 

Se dă cuvântul  doamnei Teofila Țîr  care  prezintă proiectul de hotărâre precum
şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crișan  care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe,
servicii publice şi comerţ.

Vasile Crișan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Teofila  Țîr:  ”Vreau să  precizez de la  început  că,  de fapt,  acesta   a fost
motivul  pentru care am făcut  ședință  extraordinară,  pentru a  aloca sume la  capitolul
Învățământ  pentru că,  în  data  de  11,  când se  achită  salariile  la  Învățământ,  nu erau
suficiente  sumele.  Astfel,  am alocat  din  trimestrul  IV în  trimestrul  II  cu  aprobarea
Ministerului Finanțelor.

În plus, față de ceea ce v-am prezentat în materialele pe care vi le-am pus la
dispoziție  au mai intervenit două modificări, în sensul că  azi  ne-am uitat  în contul de
Donații și sponsorizări și mai este încasată încă o sumă în plus față de ceea ce am trecut la
ora respectivă când am făcut materialele. S-a mai încasat încă o sumă.”

Paul Voicu: ”Numai să precizați că este posibil să mai apară.”
Teofila  Țîr:  ”Este  posibil  să  mai  apară dar  nu le putem utiliza  decât  în

momentul în care le încasăm și le prindem în buget.  Deci,  suma de 15,61 mii lei la
Donații și sponsorizări, bani pe care i-am repartizat. Sunt de fapt cu destinație specială
pentru Alba Fest - Zilele Municipiului.

O altă sumă, doar ieri ne-a sosit adresa, deci după ce v-am predat materialele
dumneavoastră,  de la  Ministerul  Dezvoltării  Regionale  pentru construcția  de locuințe
324,68 mii lei, bani pe care i-am cuprins la partea de venituri  și în același timp la partea
de cheltuieli pe capitolul 70,02. Cam acestea sunt modificările în plus. Sunt sume aduse
de la Învățământ  din trimestrul IV în trimestrul II și o reașezare în cadrul capitolelor
respective.”

Pocol Dorin: ”Am o întrebare.”
Teofila Țîr: ”Vă rog.”
Pocol Dorin: ”Pentru Alba Fest nu s-a aprobat o sumă  în urmă cu ceva

timp?”
Teofila Țîr: ”Ba da.”
Pocol Dorin: ”Și acum este o suplimentare?”
Paul Voicu: ”Din sponsorizări.”
Teofila Țîr: ”Numai puțin. Suma pentru Alba Fest a fost aprobată pe acea



anexă la  buget  pe care  o și  aveți.  A mai  intervenit,  dacă v-ați  uitat,  în plus față  de
evenimentele care au fost încă ceva în plus, o poziție 25. Dar nu reprezintă un eveniment.
Reprezintă  o  prestare  de  serviciu.  Este  vorba  de  funcționarea  spațiului  expozițional
Principia, servicii de ghid, muzeu, întreținere.”

Paul Voicu: ”Am angajat acolo oameni care să ghideze lumea și să le spună
ce  e acolo. Și salariile la oameni  le-am băgat în capitolele respective. Nu e altceva. Am
angajat din Asociația  celor de la muzeu oameni care sunt de istorie, care să știe să explice
despre ce este vorba acolo.”

Pocol Dorin: ”Și tot în hotărârea de consiliu este la punctul 3.”
Teofila Țîr: ”Alba Fest 508 mii.”
Pocol Dorin: ”Nu. Punctul 3 spune: cultură, recreere și religie. Bunuri și

servicii.”
Teofila Țîr: ”Aprobă rectificarea listei cuprinzând evenimentele  care vor

avea loc în cursul  anului 2015 susținute din cap. 67 Cultură, recreere și religie. Acestea
sunt modificările care se fac pe anexa respectivă.  Deci, intervine această poziție în plus
pentru că,  acolo se pretează a cuprinde în buget,  a  aloca bani pe acest  capitol  și  se
modifică cu 8000.  Aceasta am mai cuprins în listă, cu 8000 cât am mai încasat în plus la
donații și sponsorizări.”

Pocol Dorin: ”Și cei 126500 la poziția 25?”
Teofila Țîr: ”E ceea ce spunea domnul viceprimar cu Principia.”
Pocol Dorin: ”Și aceștia sunt angajați  doar pentru Alba Fest? Trei zile?”
Teofila Țîr: ”Nu.”

 Paul Voicu: ”Nu, nu.”
Pocol Dorin: ”M-am speriat! Mulțumesc.”
Popa Pavel: ”Avem la punctul 1 anexat și lista obiectivelor  aferente anului

2015.  Capitolul 67.02. Sunt de acord cu toate. Trebuie să le împrospătăm, trebuie să
vedem cui le prezentăm. Populație avem de toate categoriile, de toate vârstele. Și chiar e
bine întocmită această listă. Am o neîmpăcare bătrânească, sufletească, țărănească sau
cum vreți dumneavoastră să mă caracterizați. În timpul unui an de zile eu aș propune și ar
fi bine să avem măcar un concert de muzică populară, pentru că populația municipiului
Alba-Iulia a demosntrat-o anul trecut, atunci când a fost concertul de muzică populară. A
durat 6 ore și 20 de minute, timp în care populația nu s-a ridicat de pe scaun să plece
acasă. Eu am o rugăminte, Și dacă greșesc, iertați-mă! Să nu ne îndepărtăm de aceste
frumoase tradiții românești. Noi, în ceea ce privește un concert de muzică populară, avem
formațiile în municipiu și județul Alba. Deci, cu ele putem să ținem. Deci, cer oamenii așa
ceva. Anul trecut, unul dintre prietenii dumneavoastră a spus: la anul, Pistoale, nu m-am
așteptat să avem așa realizări! Insist!  Măcar un concert de muzică populară să avem
anexat la această listă.”

Teofila Țîr: ”Transmitem colegilor, domnul Popa!”
Paul Voicu: ”La Festivalul muzicii avem o zi întreagă destinată folclorului.

Dar nu e detaliată acolo.”
Vasile Crișan: ”M-am uitat în lista obiectivelor. Deci, în această listă care

cuprinde 25 de puncte. M-am uitat că în ședința din ianuarie am avut-o, am discutat-o.
Într-adevăr la Zilele municipiului aveam atunci 500 de mii. Suplimentăm acum cu 8000



lei. De acord dacă trebuie să suplimentăm! Dacă da, m-am gândit de unde?  Mi-a explicat
doamna  la  comisia  de  buget.  Dacă  la  punctul  24  Alte  evenimente  organizate  de
administrația  locală era cuprins atunci tot 100000 și acum s-a ajuns la 62 de mii! S-a luat,
nu s-a luat,  se pun, nu se pun, s-au întocmit listele așa cu niște sume ca să fie …”

Paul Voicu: ”Toate le facem numai așa cum vrem noi!”
Vasile Crișan: ”Nu. Dar eu le confrunt! Mai am și prostul obicei  de a mă

uita la cele vechi și cele noi. Și atunci, am nişte întrebări?”
Teofila Țîr: ”Deci, nu vă pot detalia eu de unde s-a luat, unde s-a pus. Dar

data viitoare dacă doriți îl aduc aici pe consilierul responsabil de lista de evenimente și vă
poate explica el. Am vrut să îl chem  și la ședința de comisie dar nu m-ați mai lăsat să îl
chem.”

Vasile Crișan: ”Avem ocazia data viitoare la şedinţă să ne spună și cât a
crescut  și cât s-a încasat dacă s-a mărit taxa.”

Pocol Dorin: ”Probabil că la lista aceasta de evenimente este ultima frază.
Adică, prin dispoziția Primarului ele pot fi realocate, se mută dintr-un capitol în altul. Și
eu sunt curios de unde ia ca să se dea la Ryma. M-am tot uita și nu e pe listă.”

Teofila Țîr: ”Deci, domnul Crișan! La alba Fest s-ar putea să mai încasăm.
Deci, suma de acolo s-ar putea majora.”

Petric Vasile: ”Discuții dacă mai sunt la acest proiect? Nu sunt, așadar supun
la vot cine este pentru aprobarea acestui proiect."  
       „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 13 voturi pentru și 3 abțineri Zdrânc
Daniel, Medrea Bogdan, Vasile Crișan.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 193/2015

Sandu Cornel Stelian: ”Să ne bucurăm că a trecut.  Principala chestie  era că
profesorii  nu își iau salariile. Domnul Crișan a votat ca dumnealui să nu își  ia
salariile  în data de 11. Pentru că, am înțeles că e și profesor.”

2. Modificarea Hotărârii nr. 157/2015 a Consiliului local al municipiului Alba
Iulia   

Se dă cuvântul  doamnei Georgeta Rânghet care prezintă proiectul de hotărâre
precum şi raportul de specialitate. 

 Se  dă  cuvântul  d-lui  consilier   Raul  Sebastian  Tudoraşcu  care  prezintă
raportul  de avizare din partea Comisiei  Consiliului  local  pentru administraţie publică
locală,  juridică  şi  disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme  ale  minorităţilor,  apărarea
ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti.
         Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi
nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Georgeta Rânghet: ”Este vorba de o solicitare a Tribunalului  de decalare de la 2 la
4 ani a termenului de începere a executării întrucât cred că nu se pot încadra.”

Petric  Vasile:  ”Alte  discuții  dacă  mai  sunt?   Dacă  nu mai  sunt,  supun  la  vot
proiectul. Cine este pentru?”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 13 voturi pentru și 2 abțineri Vasile



Crișan, Zdrânc Daniel.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 194/2015.
3.  Aprobarea  DALI  pentru  obiectivul  ”Modernizare  drumuri  zona  Dealul

Furcilor din municipiul Alba Iulia, str. Izvorului, Nicolae Labiș și Barbu Catargiu”
Se dă cuvântul  doamnei Silvia Moldovan care prezintă proiectul de hotărâre

precum și raportul de specialitate.
Pocol Dorin: ”Proiectul acesta a mai fost de câteva ori.”

Silvia Moldovan: ”Nu a fost niciodată strada Izvorului, Nicolae Labiș. Poate
au fost PUD-uri legate de strada Izvorului.  Sunt primele pe care vrem să le facem  și aici
deja există utilitățile rezolvate.”

Albani Rochhetti Simone: ”Am o întrebare, doamna Moldovan. Care este
lățimea drumului?”

Silvia Moldovan: ”Lățimea este destul de chinuită. Sunt proprietăți care deja
sunt construite. Dar se dezvoltă o lățime de carosabil de șase metrii pe strada Izvorului, de
patru metrii pe strada Nicolae Labiș și de 5,5 metrii pe strada Cazanciuc. Pe unele va
trebui instituit sens unic.  Dar Izvorului  va putea  fi cel puțin  carosabil rezolvat cu două
sensuri în cei șase metrii.”

Rareș Buglea: ”Pe strada aceasta unde nu se permite o lățime adecvată ați
luat vreodată în calcul renunțarea totală la trotuar? Pentru că, e oricum inutilizabil. Vă dau
exemplu Lupa Capitolina. Stradă din Partoș unde, chiar dacă e stradă foarte îngustă, noi
am proiectat și am executat două trotuare stânga-dreapta pe care stau parcate mașinile  și
lumea circulă tot pe mijlocul străzii.”

Silvia Moldovan: ”Nu noi am proiectat.  Este obligatoriu trotuarul. Că nu se
folosește trotuarul pentru destinația corectă!”

Rareș Buglea: ”Nu putem face excepție de la trotuar? Să nu facem deloc
trotuar.”

Silvia Moldovan: ”Nu.”
Rareș Buglea: ”Ne impune vreo lege?”
Silvia Moldovan: ”Da.”

 Paul Voicu: ”Mai mult decât atât. Dacă întrebați pe toți consilierii, eu sunt
convins că toți vor spune că trebuie să facem trotuare așa cum trebuie făcute.”

Rareș Buglea: ”Pe o stradă care are lățimea totală de opt metrii noi mai
punem și un metru stânga-dreapta trotuar?”

Paul Voicu: ”Sunt oameni în vârstă, sunt copii care vin, merg la școală. Sunt
oameni care folosesc trotuarul.”

Rareș Buglea: ”Domnilor! E inutilizabil pe majoritatea străzilor. Fiind foarte
îngustă strada sunt mașini parcate.”

Silvia Moldovan: ”De ce nu le pune în curte?”
Rareș Buglea: ”Doamna directoare! Vă mai întreb odată! Ne obligă legea să

facem trotuar?”
Silvia Moldovan: ”Da.”
Rareș Buglea: ”Nu putem face excepție de la ea?”
Silvia Moldovan: ”Nu.”



 Rareș Buglea: ”Îmi dați voie să mă îndoiesc de asta?”
Silvia Moldovan: ”Atunci se transformă într-un bulevard cu circulație mixtă

pe care circuli cu 2 km pe oră. Adică, să circule și mașinile și oamenii și nevăzutul pe
aceeași stradă?”

Rareș Buglea: ”Păi asta se întâmplă acum!”
Silvia Moldovan: ”Se întâmplă pentru că nu există  reguli și disciplină în

ceea ce privește parcarea.  Altfel, fiecare trebuie să își vadă de calea lui. Nu din proiectare
se rezolvă problemele de disciplină în folosirea domeniului  public.”

Pocol Dorin: ”Ce lungime are strada Nicolae Labiș? Știe cineva?”
Silvia Moldovan: ”Vă spun acum. 367.  Atât este  domeniul public pe care

putem  să dezvoltăm carosabilul.”
Pocol Dorin: ”300 de metrii este o anomalie. Eu v-aș propune să nu asfaltăm

străzi de patru metrii.”
Paul Voicu: ”Facem niște confuzii cu toții. Toată lumea știe că Legea nr. 18

este Legea fondului funciar. Eu repet acum ca să întăresc ideea. Nu a fost dat niciodată
acest teren, teren de construcție. A fost dat teren agricol. Porumbiște sau ce a fost acolo.”

Silvia Moldovan: ”Drum de exploatare.”
Paul Voicu: ”Că după aceea au venit toți, cum spunea domnul Primar, să își

facă PUZ-uri, să construiască, să vândă de la un euro la 70 de euro! Toți au făcut lucrul
acesta! Acum am uitat cu toții și spunem cum să facem drum de patru metrii! Păi, atât  a
lăsat că a fost drum de acces în porumbiște! Și să înțeleagă că ei au avut acolo teren
agricol, că au cumpărat teren agricol și acum vor face case! Dacă vor case, așa cum am și
eu teren acolo sus, și din 1800 mai am 1600, la două străzi am pierdut 300 de metrii!  Am
dat  18  euro  pe  el!   Trebuie  să  înțelegi,  omule,  că  ai  luat  teren  agricol!  Dacă  vrei
construibil, sunt niște reguli!”

Pocol Dorin: ”Eu am un amendament! Eu nu sunt de acord să asfaltăm patru
metrii. Cu celelalte da. Sunt de acord.”

Rareș Buglea: ”Eu nu sunt de acord să facem trotuar!”
Pocol Dorin: ”Și atunci, cum votăm? Eu sunt de acord cu Izvorului  și cu cealaltă

care are 6 metrii. Dar nu sunt de acord cu patru metrii. Nu sunt de acord niciodată în
orașul acesta, oriunde ar fi  strada aceea! Aș vrea să subliniez ceva. Așa cum a spus
domnul viceprimar, am făcut și eu o investiție în imobiliare. Am pierdut 9 hectare!”

Silvia Moldovan: ”Domnule consilier! Noi putem să desenăm pe 10 metrii!
Dar construim peste garduri!”

Pleșa Gabriel: ”Dacă îmi dați voie, doamna Silvia! Trebuie să le explicăm
domnilor consilieri că în acea zonă și nu numai s-au creat zone rezidențiale din porumb și
culturi agricole.  Ce se întâmplă? Marea majoritate și-au făcut PUD-uri și au construit.
Culmea! Au avut străzi private! Mai sunt și case. Vedem și niște bariere! Stradă privată,
stradă privată! Ce va urma? Unii, după ce construiesc, după ce bagă rețele donează strada
așa cum este ea și zice:  faceți-ne și nouă pasaj, faceți-ne și nouă iluminat! Păi, până la
urmă tu ai luat ceva ce nu ai reglementat  tu la momentul respectiv. Și nu e singurul caz.
Eu nu sunt de acord cu patru metrii dar aceasta este trama stradală! Haideți să facem ceva
pentru cetățeni, domnilor! Eu mi-am făcut datoria și v-am spus.”

Rareș Buglea: ”Domnule viceprimar! facem pentru cetățeni dar să facem



bine!”
Pleșa Gabriel: ”Ce facem pentru cetățeni? Să nu facem trotuar?”
Rareș Buglea: ”Da.”
Pleșa Gabriel: ”Unde ați văzut străzi fără trotuare?”
Rareș Buglea: ”Unde se impune?”
Pleșa Gabriel: ”Nu există așa ceva. Vă documentați și vedeți că nu există așa

ceva.”
Paul Voicu: ”Nu e presa aici.”
Rareș Buglea: ”Așa în ritmul acesta am votat de am aprobat străzi de patru

metrii! Aceasta este situația! Și prostiile în care ne aflăm  acum le-ați votat așa!”
Pleșa Gabriel: ”Tonul nu este pentru o ședință de consiliu, chiar dacă nu este

presa aici! Haideți să fim serioși! Să discutăm calmi! Vă rog să luați ședința în mână și
microfonul, că altfel văd că nu se poate!”

Silvia Moldovan: ”Proiectul este făcut de ingineri care citesc literatura de
specialitate. Puteți să îl combateți din punct de vedere tehnic. Aveți libertatea. Trebuie să
țineți seama de locul de amplasare a străzii. Strada Nicolae Labiș este de 300  metrii
liniari. Este între două străzi intens circulate. Strada se împarte și în funcție de numărul
de autoturisme  care se numără pe oră. Și aceste numărători sunt făcute …”

Petric Vasile: ”Mulțumesc, doamna Silvia.”
Pocol Dorin: ”Doamna Silvia mi-a dat o idee. Doamna Silvia, nu există

cumva vreo stradă paralelă cu aceasta de șase metrii care să lege cele două străzi?”
Silvia Moldovan: ”Sunt singurele străzi publice la momentul acesta.”
Albani  Rocchetti  Simone:  ”Am  o  rugăminte  la  toți  consilierii  locali.

Discuțiile acestea trebuie discutate în comisie nu aici în ședința de consiliu.” 
Petric Vasile: ”Revin la vot. Discuții dacă mai aveți la acest proiect? Nu sunt,

așadar supun la vot proiectul. Cine este pentru?”
”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 12 voturi pentru, un vot împotrivă

Vasile Crișan și 3 abțineri Rareș Buglea, Zdrânc Daniel, Medrea Bogdan.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 195/2015

4.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  trecerii  din  domeniul  public  al
municipiului Alba-Iulia în domeniul public al județului Alba a unui imobil (teren și
construcție) situat în municipiul Alba-Iulia, strada Petru Dobra, nr. 2.

Se  prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul de specialitate.
Onețiu Cornelia Maria: ”Dacă vreți să vă spun câteva cuvinte. Este vorba despre

sediul Școlii Post Liceale vis a vis de Ardeleana care inițial a fost policlinică cu plată
și  în  care  vrem să  mutăm o secție  de  spital  din zona Cetate,  din  curtea  de  lângă
catedrală,  pentru  că  toate  trei  secțiile  de  acolo  vor  fi  mutate.   Toate  trei  secțiile
psihiatrie,  recuperare,  reabilitare,  recuperare  neuromotorie  trebuie  să  le  ducem  de
acolo.”

Sandu Cornel Stelian: ”Dar de ce nu v-ați apucat de Muzeu?”
Pleșa Gabriel: ”Nu noi. Consiliul Județean.”
Sandu  Cornel  Stelian:  ”Văd  că  doamna  ne  spune  punctul  de  vedere.  De  ce



Spitalul Județean a fost de acord să renunțe la ele pentru Muzeu dacă nu avea spațiu?”
Onețiu Cornelia Maria: ”Pentru că, acum doi ani, știți că nu s-a aprobat în centru

la Protecția Copilului psihiatria. De doi ani am început demersurile pentru mutarea
secțiilor. Secțiile nu sunt renovate.  Secțiile sunt foarte degradate. la psihiatrie 50 de
paturi, sunt saloane care nu au nici geamuri și la un moment dat ori să se investească,
să se modernizeze acolo unde sunt sau se caută altă soluție.  Aici în Centru știți că
arhitecții nu au fost de acord. Și atunci, se caută soluții pentru ca psihiatria  să fie dusă
la o periferie. Pentru că, toate psihiatriile în general, în țară sunt puse la marginea
orașului  pentru  că  pacienții  au  nevoie  de  liniște  și  trebuie  puțin  mai  izolați.  E
provozoriu.”

Sandu Cornel Stelian: ”De Școala Liceală Sanitară mai are orașul nevoie?”
Onețiu Cornelia Maria: ”Are patru școli private. O clasă de stat are. La HCC și-

au ținut cursurile în iarnă. Au fost tăiați de la utilități. Și în plus, oriunde vor primi au
nevoie de o sală de nurcing.”

Sandu  Cornel  Stelian:  ”Noi  discutăm  de  clădire.  Va  fi  o  altă  problemă
schimbarea de destinație a clădirii.”

Onețiu Cornelia Maria: ”Nu este trecută școală. A fost policlinică privată.”
Sandu Cornel Stelian: ”Nu o să puteți face.„
Paul Voicu: ”Este problema Consiliului Județean.”
Onețiu Cornelia Maria: ”Eu nu particip la vot.” 

 Petric Vasile: ”Discuții dacă mai sunt la acest proiect? Nu sunt, așadar supun la vot
cine este pentru aprobarea acestui proiect."  
       „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 14 voturi pentru și o abținere Vasile
Crișan. Doamna consilier Onețiu Cornelia Maria nu participă la vot.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 196/2015

DIVERSE:

1. Pleșa Gabriel: ”Trebuie să vă anunț că pregătim un proiect pentru ședința
ordinară.  va  trebui  să  îmi  dau  demisia  din  consiliul  de  administrație  de  la  Școala
Avram Iancu și de la Căminul 9. Mi-a spus doamna Rânghet, mă rog, că în funcția de
viceprimar Prefectura nu e de acord să fim și în consiliile de administrație. Nu este
astăzi domnul consilier Șerdean. O să discut cu dumnealui.”

Petric Vasile: „Discuţii  dacă mai sunt?  Nu sunt,  aşadar declar  şedinţa de azi
închisă.”

Alba Iulia, 5 iunie    2015

    PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                                  SECRETAR
                         Consilier                                                   Marcel Jeler

  Petric Vasile


